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 ,ÛÚðØ ÚÚÜØ ìé ðà 
 .äãÜéØ ÚÚÜØ äÚ× ðà 
 ÜàÚéÜåØ ÚÚÜØ àÚÜÛà æà× 

ïçØÜî ×Ø×  
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ÚØÙé ëéÝá - 55 ÝòÝæä åáèñ 

çìÚ áæò - 40 ÜòÝæä åáèñ 

ÙÝðàèáÝ ÜïááÝðì - 22  ÝòÝæä åáèñÜèñÜ ñØð ÙðêÙ 

çæìÝØï áòÝð - 8 ÜòÝæä åáèñ 

 

 

 ÌáÄåĠģÈî ãÊð äēÛÄįËÛ ñËëÄę ãËé 

ÛÚð èÞçë 

.ÚÉåēé ÛÌįď ÌáÄåĠģÈî ãÊð äēÛÄįËÛ ñëÄę ãËé 

.ñàÈïÌðÄëÊ× ÛÌçàÉ× ñàÈðēçÅ× ÛÌåÄâÌÞ äĠð ÛÌå ÚËé ,äÌâÌÞ ÌáÄçàÉ× ÛÌå ÚËé ËéÉÚēà 

.ÛÊġËÛ äÌãēéÌĜ ïÉØēé ãÉí ,êÌĞÈç ÛÊãÌé ÌáÄñēàÅÛ ñÊ× ËéÉÚēà 

,ÛÌĦÈå ēÝàÉ× ËéÉåēð àËãĠ× ,ÛÌĦÈå ēÝàÉ× ïÉåē× ,äÉãēÞÄÜ ÛÊÜēÛ ÛÌįď ÄáÌĥ ÄáēñÄĜ 

.ÛÌåÌåÄÚ ñÊïÊïÌįęÈå ØĠðÄÜ 

,ÛÌãÌÞÄñËÛËã ïÉÝēÞÄÜ ØÌðÄÜ ,ÛÊĩËçÄåĠ ØÌð ÛÌįďÄÜ 

.êēĩËÛ ×àÈÛ ÛÌãÌÞÄñËÛËÛ êēĩËØÄãĠ 

 



 

 £szk-  yosvl489 - 28/9/2011 -  mox|3  

 

.ÜèñÜ ñØð áèìä åáæá ÜêÙðØ ,äÝäØÙ Ý"ã çÝñØð åÝá 

 

 .ÜÙÝàä Ýèáäê ÜØÙÜ Üèñä òÝÝïòäÝ ,òìäÝßÜ ÜèñÜ äñ åáæÝãáéä ñÛïÝæ ÜÞÜ çÝäêÜ åáðÙÛÜ êÙàæ
 áæðÝ ðæê ,ÛÝðæáè äñ åÜáðÙÛ òØ Üì ÝØîæòú  äñ òÝÙÝñßÜ òÝêäîÜ çæ òßØ äê áØðßØ åÜæ ÛßØ äã

 .òáìðÚÝæÛ ÜßáæîÝ ,åáïéê ,ÜäáÜï :åááîÝÙáïÜ Ýèááß 

 

 .ÜÙð Üááñê äñ Üèñ ÜòááÜ òØîÝáÜ ÜèñÜ 

 ...ÜèñÜ Ýèä ÝØîæá òÝÙÝñòÜ áäÝØÝ ,Üèêæ òÝñðÝÛÜ òÝáêÙ òÝäêæ åÚñ ,ÜðáîáÝ Üááñê 

.åáñÝêñã ÜÞ Üãã ...òÝáêÙ Üèáäêò ÙÝñÝ ...åáÚßÜ áðßØ áäÝØ 

 

 òÚÜèÜä ÜðßÙè 'íáÙÝæáßá áäñ ,ÝïðÝì åáäÜÝØÜ .ðÛÚä íÝßæñ ÜðáÞÜ äØ åÚ åáàÙæ ßäÝñ ÜÞÜ çÝäêÜ

 ?ÜîÝð åêÜ Üæ çáÙæ ÝÜñáæ .òßÝì Øä ÜäñææÜ ñØð äñÝ ÛÝãáäÜ äñ åßÝã åáðïéÙ ,"ÜÛÝÙêÜ" 

 .ØîÝæ åáñìßæ åáØèáàéäìÜ Ýèáèãñ .àïñ Øä ÛÝØæ åááæÝØäèáÙÜ åáæÙÝ 
?âã åèæØÜ .ÚÚÝìòò ÜØèñÜ ,åÛØä åÛØ ,åááñáØ åáéßá ðÝîáè åØñ ÝèÙñß åêì 

Ü ÜØæÜ òäáßòÙ Üêïññ òáèæÝòÝêÜ ÜáðìæáØÜÝ-20  ØáÜÝ ,ðÝÞØÜ òàáäñ äñ Ûæêæ Üä òñïÙæ ÙÝñÝ ,

?ÜØèñÜÝ åáðîáÜ áÝÙáä âÝò òØÞ ÜñÝê 

 

 Ýèäñ ÜèàïÜ åáÜÝäØÜ òïäßÙ ,ÝèßèØÝú  "ÜÙÝà Üèñ"Ù âðÙä áÛã ÝèáòÝßÝã òØ ðÝÞØä åáäÝãá ÝèßèØ âáØ
?ðòÝá ÙÝà åäÝêÙ Ýèäñ åÝïæÜ òØ òÝñêä áÛã ÝèòØæ ÛßØ äãæ ñðÛè Üæ .ÝèÛÝØæ äãÙ ÜÞÙ çáæØÜäÝ 

 

 .ÜèñÜ ñØð áèìä åáæá ÜêÙðØ ,äÝäØÙ Ý"ã çÝñØð åÝá 

 äáÙñÙ ÜÞæ ðòÝá ÜÙðÜ âáðî Øä ,ðáÝÝØÜ òØ òÝèèêðæÜ åñÚ òÝìáà Üæã åæê ÝØáÙÜ ÝáòéÜ òÝßÝð

 .ÜÝÝïòÙ ØäæòÜä 

 
äã òÝðÝñÙ ðæñ áæêè ÜÙòãñ ÝæãÝ-:òÝáìÜìá âã 

  åñÚòÜä çèê ÝæãÝ 
  Üïáð ÜÛñ òïäß äêæ 
  åáÙÚðä ØáÙÜäÝ 
 ÜïÝðáÜ ÜðÝñÙÜ òØ 

 
!ÝèäÝãä ßæñ ÚßÝ ÜÙÝà Üèñ 

êàè 

áØä ßÝäñä çòáè òãðêæä åáÙòãæ- äááæBANIR@NIREL.ORG.IL  
 ðìéæ ðØÝÛ Øòä éáèãÜä ÝØ40 . 

 
...åãæ êÝæñä åáãßæ 

 :òáñØð òãðÝêáðØÙ êàè 

 :çÝáãðØåïáæê ÙÚð 

 :ÜÜÚÜáèÙÝØð ÜéÛÜ 

 :òãðêæÜÞáä ÜðáéßÝÙ ,äááØ Üáäòê ,íðÝÙ áäñ -íáÙðÝÜ ðÝÛ 

 áèÝêÙîÙ çÝäêÜ òØ òÝØðä åòéÝ òÝêÛ ,òÝèÝáêð ,òÝðêÜä-  íÝÙáïÜ ðòØä Ýéèã 
(ÛÝêÝ ÛÝêÝ òÝêÛÝÜ ,òÝèÝæò ,åáðïé ,òÝÙòã åÚ ÝØîæò âðÛÙÝ) 

www.nirel.org.il  
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.Ýèäñ çÝäêÙ ñÛÝß áÛáæ çááÛê òÝÙòãè ÜäØ òÝðÝññ çáæØÜä Üñï 

 

ÝáèÙ-.ÝÜáèòè çáæáèÙ ,ÜäñææÜ ñØð äñ Ýáìæ ,åáæØÝèÜ òæáÙ äêæ Øñáè ðÙã âæñ ïðÝá 

 .ÜÝÝïò ßáìæñ ÝÜñäã ÛêÝæÙ åáäòè åêì äã 

 
.Üäáìò ÝèäÝã .âòßìñæ ïáßä Ùñ âòÝØðä ÜãÞè ÜñÛßÜ ÜèñÜ ÛÝÙãä áäÝØ 

åáäááßä âðÛÜ òäáìò 

 òäáÜï ßéÝè "ÙäÜ çÝÚáè"   

 

äēãÌĘÄĜ Ġ×ēØÌñÄÜ ĠâÄãÉįÊĘ ĠçÌĜ ĘÉà ÛÌĦÈëÄį  

.äÊâÄíÄëÊÞ ñēÝēÞÄå ãÌĥ ãÊ× ÛÌÞÄßÈØÄØĠ 

äÊâÄĘÄëËç ÄáÉãÉįÊĘ ãÌâÄĜ Ġ×ÄíÄåÈį ßÊîÊĘÄÜ 

.äàÈåÆÞËïÄÜ ÚÊèÊÞÄÜ æÉÞÄÜ 

ñēģÎçÌéÄïÎĪ ãÌĥ äÊâÌã ĠãÄâĠà ×ÍĦÊĘ 

.äÊâÄĥÄïËÚÄĜ ñē×ÌØĠ ñēĘÄĝËïÄñÈħÊĘ 

 äàÈØēß äÊâàÉęÆéËå ĠàÄÛÈà-  

.äàÈåÌį äÊâÄãÇéÌëĠ ñÊåÅ× äÊâÄØàÈñÄç 

ĘÉ×ÌÛ àÉçÆÞÄØÈå ñÊ× ïÍØÆéËã Ġ×ÄíÈå ËÞÍĥ 

.äàÈ×ÌĜËÛ äàÈåÌģËã ÄáÉĦËÛÄã ÛÌÞÄßÈØĠ 

  

ÛÌãēéÌÛ ÄáÊïÊĞËĜ ,äàÈëÉàÆé ,æ×ÌâÄã ĠØĠĘÌįÊĘÄâĠ 

ÛÌĦÈå àÉïÄèËÞ ,äàÈØÆÛē×ÄÜ äàÈßÉîÄĘ äÊâÄñÊ× îÉĜËÞÄç 

ñēâÆéēĞËÛ ñēØÌÛÊĦËÛ æàÉĜ ,äÊâàÉçàÉéÄĜ ÛÊ×ÄïÈç 

ÛÌãÄåÊÞËÛ ãÊĘ ğÌñÌåÄĘÈç ñēíēíàÈç ñÊ× 

ÛÌãÄÚÌÞ ×ÍĦÊĘ ĘÊëÊĨËÛ àÈëÄà ñÊ×ÄÜ 

  

.ÛÌĦÈëÄį ËéÉåēĚËÛ ÄáĠïÌĜ 
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 ,ðÝìáã åÝáä ÜèñÜ ñØð çáÙ "åáØðÝèÜ åáæáÜ"Ý ,ØÙÝ ñæñææÜ ÜèñÜ ñØð

.òÝñÛß òÝÝïòäÝ ,òÝïáÛÙÝ åáðÝÜðÜä ,åáæÝãáéä òÝÙÝà òÝáÝèæÛÞÜ åÜ 
 

 Üðáè ,äááØ ïáäÝæñ :íÝÙáïÜ òáñØðæ àêæã ,âðÛ òðÙã ÝèòáØ ÝãäÜñ åáðÙß ÜêÙðØæ ÝèÛðìè òìäÝßÜ ÜèñÙ

 ÙÝðï äñ ÛÙã Øñæ ØñÝè ðÙãñ ,ÝèÙáä ßÝä äØ ëðîèÝ ðÝãÞè ÜäØ äã òØ .áßðÞæ ÙïêáÝ Úäì áèÙ ,àðÝììð

 òê åðàÙ Ýðàìèñ åáèÙÝ åáðÙß åáñÝäñäú  .òÝèÝðßØÜ åáèñÜ ñæßÙ åÜæ Üðñê àêæã 

 ÝÜÞ ,ÛÚèæ âØ .åáñáñÜ Úß òØ åê ÙÝðÙ Ýä ÝèÚÚß Üèñ áèìäñ ,ðÚÙòæ íÝÙáï äê åáÛáêæ ÜäØ åáèÝòè áã ïìé çáØ

 ,ÝèáòÝðÝñä Ýìðàîáñ (òÝïÝÝðÝ òÝßìñæ) ÙØ áòÙ Üðñê ÛÝê áìäïÙ ÝèðßÙ Ø"êñòÜ âäÜæÙ .ñÛßòæ íÝÙáï åÚ

 ÝèáèáÙ ðÝÚä ÝðÙê ðÙã åÙÝðú  òÝîìÝñæÜ êÙïÜ òÝðáÛÙ ðÙã åïäßú  íÝÙáïÙ åáðÙßÜ ðìéæ òØ Üäêæñ Üæ

ä Ù"êñòÜ Ùðê ÝÜáäØ ðáè-176 æ ðòÝá)-190  åáðÙßä ÝãìÜ åðà âØ ,áìäïÙ ÝäÙïòÜ ðÙãñ ÜäØ òØ åáääÝã åØ
 Ýèáèìä ÛÝê ØáñÜÝ ,(äêÝìÙú ...åáÚßÜ áðßØ ñææ 

 

@ðÜæä Üæä âã åØ 
 "ÜäÝÛÚÜ ÜàáäïÜ" ðßØä íÝÙáïÜ Ûáòê ÜáÜá Üæ ØáÜ ïñæÜ áðÙß òØ åÝáã òÝÛáðàæÜ òÝäØñÜ òßØ

ØìæØ åê ëòÝñæÜ àïáÝðìÙ- ?ðÜæä Ýèä Üæä :òÝðßØ åáäáæÙ ÝØ ?ÝÙáäæ 

 íÝÙáïÙ "Ùäß òìáà" òèßò òØ ðÝÚéä ÜàáäßÜ òáääãÜ åáäÝß òìÝïñã ,ñÛÝßÜ ðÙã ÝèäÙáï òßØ ÜÙÝñò ,çãÙÝ

 áã ÜßàÙÜ òßò ØáÜ ÜðáÚéÜ ..."òÝßØÜ äñ òìàÝñ ÜðñãÜ ðñìØæ Øäñ ÙÝñááÙ òÝïÝèáò àÝêáæ" ßãÝèä

 .ñÛßæ ÜèßòÜ ßòìáò ,ÜØìðæÙ êîÙòÜä åáãáðîñ åááÞáì åááÝèáñä ëÝìãÙÝ ,äÛÚá òÝïÝèáòÜ ðìéæñã 

.ÜèÝñØðÜ òáèÝèéÜ ïð áÜÝÞ âØ 
 

 äàèÙ åáØñÝè äñ òáàáðï ÜéØæ åááïä Ùááß ,ÝáðÙß áéáæ äê åÚ ééÙòæÜ ÜÞã ðïáêÙÝ ,åäÝÜ åÝáï íìß ÙÝñáá

 òÝáÞáìÜ òÝáòñòÜÝ åáãðÛÜ òØ ÚðÛñä åáîÝð ÝèäÝã .Ýááß òÝãáØ òØ ðæñä ÝèÝîð åØ ,åáòÝðáñ áäÙïæÝ

 òãáðÙ ÙáÙé òÝáêÙÜ òØ ðÝòìä ,àðÝìéÜ áèïòæ òØ ïÞßòä ,äáãÜäæ ÜðîÜ òáäÝãðæÜ òØ ÙáßðÜä ,ÙÝñááÙ

.çÝÞáØÜ òÝØäÙàÝ ÜáéèìÜ çáÚÙ åáðÙßä òÝáÝÙááßòÜÜ äñ çòáèÜ äãã ÜðáÜæ ÜæäñÜä ëéÝèÙ òØÞÝ ,ÜááßñÜ 

 ÛÝêÝ òØÞú  :ïðìÜ äê åáÛæÝêñ åááÚàðàéØ åáðÚòØ ðìéæ çÝðòì åñä ïòê òÝðÝïæ éááÚä ñðÛáèñ çãòáá

 ÜäØ äã .ÜßÛèÜ ÙÝßä ñÛÝßæ ðÛéÜ ÝäáìØ áäÝØÝ ,íÝÙáïÜ áïéê äñ çáêïðïæÜ òðÛéÜ ,ëïÝêÜ ñáÙãÜ òðÛéÜ

 òãðêæä ñÛß åÛ òæðÞÜÝ òÝðÝñÜ çÝèêð áã ,ÜÛÙÝêÜ äê ëéÝèÙ òØÞÝ ,åÝáÜ Ýèä Üðéßñ ÜæîÝê åáãáðîæ
.áæÝáï âðÝîÝ Üæáñèä ðáÝØ åÜ íÝÙáïÙ òáðÝÙáîÜÝ òáäÝÜáèÜ 

 

ØìæØ òïéê ÜÝÝòæ ðòÝè ,ÜááèÙÜ áãðîä íÝÙáïÙ åááïÜ çÝÜÙ ñæòñÜä Øäñ ÝèáòÝàäßÜÙ- áÛáßá àêæã ÝÙáäæ

 âáäÜòÙ ñá ,ÝèòÝéßááòÜ òØ åáÙááßæÝ ,Üäêæ àïáÝðìÜñ åááæáàáÚäÜÝ åáÛÙãÜ òÝññßÜ ëØ äê .ßàñÙ

 ÜäØ åáæáÙ òæááïæ ÜäáÜïÜ òäÜèÜ .ÝèäÝã Ûáòêä ÜäÝÛÚ ÜßàÙÜ åÝñæ ,ÝÙ çÝñØðÜ ÙäñÜ ñÝæáæä ÙðïòæÜ
 ÜèäÙïòò ÝÙñ ,åÝáä òáèÝÚðØ ÜèáßÙæ âðêáÜä åòðàæñ åáèÝáÛ24 äê òØÞÝ .àïáÝðìÙ òÝèÝñØðÜ òÝßìñæÜ-

 ÙÝðïÙ ÝØÙÝá ÜäØ òÝèÝáêð .íÝÙáïÙ òÝðÚÝÙÜ òÝáéÝäãÝØÙ êÚìá òÝßÝãÜ çÞØæÙ áÝèáñ áã òÝðñìØæ êèæáÜä òèæ

.ÜìáéØÜ áèìÙ 
 

 ÜàáäïÙ ðÙîèÜ çÝáéáèÜæ ÛÝæää çÝáéáè âÝò òÝðáÜÞÙ åáÛêÝî íÝÙáïÜ åêàæ òäÜèæÜ áðÙß ,åááòèáÙ

 ðòÝáÙ åáæáØòæÜ åáÛæêÝæÜ òðáßÙ âáäÜÙ òÝäáäã åáæá åáñÝê ÜàáäïÜ òÛêÝ áðÙßÝ ,åáèÙÜ äñ òáæÛïæÜ

 ÚßÜ áêÝðáØÙ ßðØòÜä åááäØáîèàÝìÜ åáàäïèÜ òÝßìñæ òÝèæÞÝæ ÙÝðïÜ òÝãÝé ÚßÙ .áìäïÙ ÜðáßÙä ÝØÙÝáñ

 ÜáÝìî çã åØ òéèãèÜ ÜèñÜ .åááäØáîèàÝìÜ åáàäïèä åáàäÝïÜ çáÙ òáèÝñØð òÝðãáÜ òðáîáä ÜÝÝïòÙ ,íÝÙáïÙ

 ÚÝðÛñæ âØ ,ÜãäÜæÙ íÝÙáïÙ ðÝÚä Üèéèãáò Øä ÛÝê òÝßìñæÜ òáÙðæ .òðÚòØæ Üàáäï òèñ òÝáÜä ØáÜ åÚ

 .òÝèÜáä äáßòÜä åááÝìî ÝèØ çèãÝòæÜ òÝáòñòÜ 

!ÝèÝãáÜ ÝèÝãáÜ .òÝÛÝÙêÜ òìÝïòÙ ÜÚáìé òäÝãáÝ òÝèäÙéä åÚ ñðÛáè 
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 åáæÝãáé 
 êÚðä åáæÝãáéä ðÝÞßè åØú  

 ÛáðÝÜä ñáÝ ,áïñæÜ ðÞÚæÙ çÜÝ áòäáÜïÜ ðÞÚæÙ çÜ åêìÜ åÚ ÜÙÝà ÜòááÜ ÝÜáäØ ðáèÙ òáäãäãÜ ÜèñÜñ áðÜ

 åðòñ áæ äãä ÜÛÝò .åáìèêÙÝ åáÛáÚØòÙ åáÛÙÝêÜÝ åáäÜèæÜ :ÜãØäæÙ åáïéÝêÜ äã áèìÙ êÙÝãÜ òØ
.íÝß òÛÝÙêÙÝ òÝðáñÜ áìèêÙ,åáïéêÙ ,ÜäáÜïÙ ,ÜäØ òÝØîÝòä 

 

:åÜä ÜÛÝØ ÝÞ òÝèæÛÞÜÙÝ åÛáïìò òØ òìäÝßÜ ÜèñÙ Ýæááé åáÛáïìò áäêÙ ðìéæ 

  Þð ðáñ ÜÝß òØ Üìáäßæ ðÙãÝ áäØæðÝì áòäÙÜ âÝèáßÙ ÜáîèÛï Üèñ áèìä ïÝáÛÙ Üæááéñ 

  ÜÝß ÜìáäØï òÝÙðò ÞÝãáð òÝèñ (!)åáðñê Üæááéñ òáßîè (àêæã)Ü òÝÙðòÜ òÞãð 

  êäé ÜïÙð òÝðáÛÜ ÞÝãáðÙ ðÝñêæ ðòÝá ðßØä òÝØäæÚä Üñðìñ 

   çèáïéê òÝðáÛÙ åØÝú ä åÚ ÜÛÝèðèì áèÝï  òØÞ òÝñêä ðÙêÝ) ç"äÛèÝ çÝèãò òÝèñ (!)åáñÝäñ àêæã åááéñ

(åááìñ íÝÙáïÙ "äÝÛÚÙ" 

  êàè áðØÙ  ÛéæÜ òØ ÜèáãÜÝ òáìØðÚÝæÛÜ ÜßáæîÜ ÞÝãáðÙ ðòÝáÙ òÝáÙáéèàèáØ åáèñ ñÝäñã Üæááéñ

 äÝÛÚÜ àïáÝðìä òáæãéÜÜÝ òáèÝèãòÜ òáòñòÜÝ 

  ä çÙÝæãÝÜðáè  ä#Þ àðÝììð áã ØÝÜ áäæé âØ) .ÜàáäïÜ ÞÝãáð Ûáïìò òØ êàèä ÛÝæîÙÝ äáÙïæÙ Üòñêñ

 (...ÜãðÛ òØ ÝèãñæÜ âãÙÝ çÝñØðÜ åááèÝîáßÜ åáàäïèÜ éèã åááïòÜ ÜòáÝÝäÜ åÝáÙ 

   òØ Üìáäßæ ðÝæØã êàèäááØ ïáäÝæñ  ä#Þ .çÝäêÜ òãáðêÙ 

   åÚáïéðÝàÞ ðòéØ (...ðßÙáòñ ÜñÛßÜ òäÜèæä åáèáòææ ÝèäÝã) .ÜáîèÛï Ýæááé âÝèáßÜ òäÜèæ áðÙßÝ 

   åÚ ÝÛáïìòæ ñðì ÜèÝðßØäíÝÚ áæÜðÙØ ÜáéèìÜ ð"Ýá 

   ØáÜ ÝÞ ÜæáñðÙ ÜÙáÙß ÜèÝðßØÝðÝØæ çÞÝé  òæááéæñ "ÜïáòÝÜ ÜÛáéß"Ü17  ðïáÜ ðîÝØÜ ßÝìáàÙ åáèñ

 .ÛáòêÜ ðÝÛÝ Ýèäñ ðòÝáÙ 

   àäßÜÙ ÙáÙß çÝðßØ åÚ ñáú Ûäì áìî  ÝòÙáÞê äê åáðîæ ÝèØñ òÝðæäñ ,ðÙÞÚÜú  åáßæñ àäßÜÙ ÝèØ

 .ÜßäîÜÙ Ýä äßØèÝ ÜîêÝæÜ ñØð çÚé Ûáïìòä ÝáÝèáæÙ 
 

 ÜèñÙ (ÝÜñáæ áòßãñ åØ ñØðæ Üßáäé) !íðæÙ åáÛÙÝê ðÙãñ åÜáìáäßæä ÜßäîÜÙÝ åáæááéæÜ äãä ÜÛÝò
.áìäïÙ ÝèðñáØñ òÝáîèÛïÜ âæéæ òðÚéæÙ åáìéÝè åáèÝãÛê åòéÜ çæ åááÝìî ÜÙÝðïÜ 

 
ðÝñê    

 .ñÛßòæÜ íÝÙáïä ðÝñê ÝÚÚß ,ÜØæÜ òÝÚáÚß âÝñ åê òáîÝÙáïÜ ÜêÝèòÙ

 ðÝæáñ âÝò ,ÜäÝïñÜÝ ÜðáÜÞÜ ÝèãðÛÙ ÝèßèØñ ÜäÝê åááèáÙÜ òÝèïéææ

 áÝéáæÝ ,òÝðÙßä Üàáäï ,ÜäáÜïÜ òñÝßòÝ òáÛÛÜÜ òÝÙðêÜ òÙáä

 áïÙØæ ÝÛáêá ÜááØðä .ÜèÝãèÜ âðÛÙ åáêéÝì ,åáðêì êèÝæÜ áÙáéðÚÝðì
 ,ÜèñÜ òáîÝÙáïÜ ÜêÝèòÜ äñ ÜæÝá ðÛé òØ ÝØäáæñ ,åáìáðßÜ ÜáéèìÜ

 ,ÜìáéØä êáîÜä ÜäáÜïÜ òäÜèÜ ÜáÝìî ÝÞ ÜèñÙ .ÝèîÝÙáïÙ ÝñÚðÝÜ ØäÝ

) ÜêÝèòÜ á"ê òîäæÝæÜ ÜáéèìÜ òØ íæØä3,500  ĉ çÜ ,ÚÝÞæ Ûáßáä

 áã òáãðê òáèÝðïê ÜÛæê âÝòæ ,(ÜðàæÜ òááéèìã çÜÝ òáÙáîïò Üáéèìã

.ÝèäÝã äñ éðàèáØ ØáÜ ÜáéèìÜ òØäêÜ 
 

 
 

 ÜäáßòÜ Üòê ÜÞñ ä"Üèñ ðÝæØã âÝèáßÜ åÝßòÙ-  ÜßäîÜÙ çÙÝæãÝ ,åáÛæÝäÜ äãä ÜßäîÜ áäÝßáØ òÙááßæ

 åáèÚÜ áÛäáä åÚ çÙÝæãÝ ,åáòÝÝîÝ òÝäÜèæ ,òÝðÝæ ,òÝèèÚÜ äãä åÚ ßã ðñááÝ-  ÜÙÝ òðÚòØæÝ ÜéÝæê Üèñ ÜáÝìî

 ØñÝè òØ çÝßÙäÝ ,âÝèáßÜ òäÜèæ òØ ñÛßæ åáïÜä ðáîï çÝðá Ýæîê äê ßïä ÜäØ åáæáÙ .åááÝèáñ àêæ Øä

...ÙÝðïÙ ØñÝèÙ ÜìáéØ ;áÝèáñä åáèñ êÙðØ ëÝäßÙ åáèãòÜ 
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+ "ëÝÝÝØ 
 ÜáÝäò Øä ðïáêÙÝ ,òïìéæ ÜèáØÝ òáàáØ òÝæÛïòÜÜ ÛßØ åÝßòÙ

 áèìä Øîæè ÜÞ ØñÝè .ëïÝêÜ ñáÙãÜ åÝÛáï :ÝèáòÝäÝãáÙÝ ÝèèÝîðÙ

 òÝãÞÜ äØðñá òèáÛæÙ ðÝÙáîä çòèáò ,Üñêáò ÝÞñ êÚðæÝ "ÜÛïìÜ"
 âñæÙ ðêðêä60  Ùäñ òØ ßäîè áã ÜìáØñÙ .òáèãÝòÜ äê åÝá

 åÝäñÙ òÝáÝÛÚèòÜÜú  ðñÝØò òáèãÝòÜÝú  ÜááèÙ ðòáÜ ØáîÝÜä ñðÛáè

 òÝèäÙé àêæ Øää ñðÛáè Üì åÚ .ÜêÝîáÙä åáÙáîïò éááÚä ÞØÝ ,âðÛä

 òØ Üæááéñ çÝêáà òïéê åê ÜèñÜ òØ Ýèæááé ÜÞ çááèêÙ .òÝñáßèÝ

 ,òêã òÝðáÜÞ ÜèñæÙ ÝèòÝØ òÙááßæ âØ ,ðòáÜ Øää ÜäáäéÜ òñðì

 .ïñæÜ áÙßðÙ ,òáàðì ÝäáìØ ,ÜááèÙÝ òÝáòñò ßÝòáì êîÙä ÝèØÝÙÙ 

 òãáñèÝ òÝèäÙéä ÝèÙááßò ,ðÙêÙ ÝèÛìïÜñæ ðòÝá ïÝßÜ âðÛÙ ÜãáäÜ äê ÛáìïÜä ,Ýèáñêñ òêÛÝæÜ ÜðáßÙÜ

.ØñÝèÙ Üèìæ ØáÙò ÝÞ Üèññ ÜÝÝïò áäÝã .òáäØðñáÜ ÜáàðïÝðáÙÜ äñ òäÝÝáØÜ Ûêîæ äÝæ åááòìñ 

 

ÝÞ òáæáàìÝØ ÜæáèÙÝ 
 .òáäØðñáÜ ÜáàðïÝæÛÜ äñ ÜòÝññÝØòÜ ðÝØä ,òáæáàìÝØ ÜæáèÙ åááéä äÛòñØ 

 äñ ÜòááßòÙÝ ,òÝèÚìÜ äñ àéÝÚÝØÙ áÝàáÙ áÛáä ØÙñ ,ÝèãèÝß åðÝØäñ åáãðêÜ äØ ðÝÞßä åáÙð Üã äñ çÝîðÜ
 ,ÜäáÙÝæ ØáÜñ ÜðÝðÙÜ ÜÛè'ÚØÜÝ 'íáÙÝæáßá áäñ äñ ÜòðáßÙ åê Ýáñãê ."ÜÛÝÙêÜ òÚäìæ" òØðïèñ ÜáÝÝÚÜ

 Ýèäñ ÜèáÛæÜñ ðÙÛ ,ÜÛÝÙêÜ òÚäìæä ÜæÝïò ÜáÜò áäÝØ "!áòðÙß ïÛî ñðÝÛ åêÜ" ðéæä çááÝîæ òðÙßòæñ

áäãäãÜÝ áèáÛæÜ âÝÙæÜ ßãÝèä ðïáêÙ Üãáðî- .òÝèÝðßØÜ åáèñÜ òÝäñææ ÝèÝäáÙÝÜñ áòðÙß 
 

 ðòÝá åê (...ëäØ òÝØæ êÙðØ "ïð" ÜÙ ÝáÜñ) "çÝáäáæÜ òèÚìÜ"æ Ûïìè Øä Ýèïäß áã ,åÚ ðìéä ðñìØ ÜÝÝØÚÙ

 Ýîð áØÛÝñ åáèØÝÝðïÜ òèÝãñæ åáÙñÝò ðìéæ ääÝã) åáØäáÚÜ òñï äãÙ ÝÜáäØ ðáè íÝÙáïä åáÚáîè åáñáæßæ

 .ÜáéÝäãÝØÙ áéßáÜ Ýèïäßæ òáòÝêæñæ ÜÝÙÚÝ òÝêÛÜ äãä ÛÙÝãæ ðìéæ (...ðÝáÛÜ áðáßæ äê òÝßæä 
 

 ÜêìÝòä ÜØáÙÜñ) åáðÝêèÙ ÜèáäÜ ÛêÙ Ýèäñ òáæáèìÜ åáäÜÝØÜ òØßæÝ ,äÝÛÚÙÝ ÜèñÜ ðÞß Ù"á ðèáæé åÚ
 ðÝîáïÙÝ (!åáìéÝè åáîÝÙáïÙ ÜæÝÛú !åáãðêä åáðÞÝß 

 

 .Ýàæñèñ åáæÝãáé ÛÝê ñáñ ßÝàÙÝ ,òðßÝØæ ÜêñÜÝ ðîïòæ ëÛÜ 

 ÝèäÝã .åáðÝÚæÜ áæßòææ åáÛÝÙêñÜ òØ ðáéÜä ,òîæÝØæ ÜÛÝÙêÙ ,ÝèßäîÜ òØîÝáÜ ÜèñÜ ëÝéÙñ çááîè ïð

 ÜæáèÙÝ ,ÜááèÙä òÝØòèãñæ äÙïä ÝÞÜ ÜèñÙ ðÙã íÝÙáïÜ áðÙßä ðñìØòá âãæ ØîÝá äêÝìã áã ÜÝÝïò

 ðÝìáã åÝá òØðïä çÙÝæãÝ ,ÜïÝòæÝ ÜÙÝà Üèñ áäÝßáØÙ åááéØ ÝÞ òáæáàìÝØú  ÝÜñáæÙ áòêÚì åØ Üßáäé

 .ÜÙÝà ÜèÝÝãæ äãÜ ,áÛáïìò òðÚéæÙ 

 

 ,ÜÙÝà Üèñ 

ÛÝðæáè 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

òãðêæÜ åêàæ òðòÝãÜ * 

 ˢ˧ˢ˸˷ 

 ˢˮ˷ 

!ˢ˵ˣ˸ˬ 



 

 £szk-  yosvl489 - 28/9/2011 -  mox|8  

 

 äñ åÜáðÝìáé òØ Ýèìäñ ,åáæááØæ ëØÝ åáðÛðÛòæ ÜáïðÝà åê äØðñá òèáÛæ äñ åáéßáÜñã ,ÜäØ åáæáÙ
ã áèìä ÜäáßòÜ ÜáïðÝà åê åòÝðãáÜñ ÜäØ-80  ÜîÝÙï òðÚéæÙ åÜáðÝìáé òØ Ýðìé áÝä ïßîáÝ ðòéØ .Üèñ

.åïáæêÝ ÜéÛÜ ÝÛêáò .ÜÞ âðÝîä ÜìéØèñ 
 
 

áÝä ïßîá äñ ÝðÝìáé 
ØÙØ òáÙ 

 

Ù áòÛäÝè- 1930 ÜàðÝØ Øðïèñ ðìãÙ- :åáèÝñØðÜ òÝèÝðãáÞÜæ ÛßØ .áÝï

 ÜáÜñ äßèä äÝìØ Øäñ áðßØ åáîð åáðÝÜÜ ,ÜäÚêÙ åáêéÝè ,ÜðáÛ åáðÙÝê

.åñ 
 

 ÜÙáÙéÙñ åáÛäáÜ åÚ ,Üßìñæ áÙÝðï ,òÝÛÝÛÝ åáÛÝÛ ,ÜäÝÛÚ ÜäÝæß ÝèááÜ

 åáÙÝðï ,ÜðÝò áñèØ ,Üðáñê Øä ÜßìñæÜ .áèñä ÛßØ åáðÝñï ÜÙÝðïÜ

 áèñ çáÙ ðÝãÙÜ áòááÜ .åßì çéßæÙ äêÝì ÜáÜ áÙØ .òéèãÜ òáÙä ,ÜäáÜïä

.áÙéä çÝñØðÜ ÛãèÜ áòááÜ .òÝßØÝ åáßØ ÜêÙðØ ÝáÜ áÙØä ,ðàìè ðÙã áßØ .òÝßØÝ åáßØ 
 

 åáäááßÜ .äãÝØ Ýèä ÜáÜ Øä ñææ ÞØÝ ,ØÙîÙ åáèñ ñÝäñ ÜáÜ ØÝÜ .ØÙîä ØÙØ òØ Ýßïä ðñØã Üñï çæÞ ðãÝÞ
.åáæäéÝæÜ åáãðÝòÜ ÝáÜ åáÛïìæÜ ,ðØñÜæ ÝÛðìÝÜÝ ÝèæÝé åáÛÝÜáÜ 

 

 ,òÝòáã ñÝäñ áòÛæä ...åáØÝñáèÜ åÝá åê áòÛäÝÜ åÝá òØ ÚÚÝß áèØ çãäÝ ,ïáÝÛæ ÜÛáä âáðØò Üæñð Øä áæØ

 Üä ÜáÜñ Üßìñæ òÙÝðï äîØ ÝØ ØÙé äîØ ÝèááÜ ÝèßèØÝ ,ÜÛÙê çã åÚ áæØ áäãäãÜ áñÝïÜ ääÚÙ .ÜÞæ ðòÝá Øä
 ðáØñæ ÜáÜ ØÝÜ .ÜïÝéêòÝ åáÛÝæáää áä ÚØÛ áÙé .ÜÙ äìàä Üãáðî ÜòáÜ áæØÝ ,ÜäÝß ÜòáÜ áòÙé .çÝêæ çáêæ

.áòáñê Üæ ïÛÙ ÙðêÙ .ÜÛÝÙêä âäÝÜÝ òÝáÛÝæáä òÝäàæ áä 
 

 ÝÞ :ðæØ áÙé .åòØ Ùáðä Øä ,åòØ ïéêòÜä Øä áòÝØ ðáÜÞÜ áÙØ .åáãðÝòÜ áèáêÙ òÝßè åê ÝèßèØñ áòñÚðÜ

 ÜæßäæÜ çæÞÙ .Ýèäñ ÜèáÛæÜ Øäú  ÜááèêÜ ÜßìñæÜæ .ÜáãðÝòæ ÝßðÙ ,Ýæäêè åñÝãð òØ ÝæáðßÜñ åáÛÝÜá

 äê .åááæáã åáðæÝßÙ òÝîîìÜæ áØðÝè Ûßì ÜáÜ áã ÚÜèòÜä âáØ òÝØðÝÜ ÝèäÙáï .òßïä Üæ ÜáÜ Øä Ýèäñ

.ðÙÛ åÝñ Ýèêæñ Øä ÜìÝðáØ áÛÝÜá òØÝñ 

 áèØñ áòàäßÜÝ ,ØÙîÜ äê åáðÝìáé áòêæñ ðòÝá åáðÚÝÙæ åáðÙßæ .áäñ åÝïæÜ Øä ÜÞñ ÜñÝßò åê áòäÛÚ

.íðØä ÜááäêÜ äñ çÝáêðÜ ÛäÝèÝ ,ÜèáÛæÜ òæïÜ äê ÜêÝæñÜ ÜêáÚÜ .âäÝÜ Øä áãðÝòÜ ØÙîä 

 

íðØä ÜááäêÜ 
 äáÚä áòÙðïòÜñ çÝÝáãæ .òáòêÝèò òÝäáêì ÜòááÜ Øä Ýèäñ ðÝÞØÙ .ÜêÝèòÙ áòááÜ Øä18 áòáîð ØäÝ ,éÝáÚÜ äáÚ ,

 áãðÝòÜ ØÙîä éááÚòÜäú  ÜááäêÜ ÛðñæÙ .ÛßÝñ åÝäñò á"ê áòäÙáï Üááäêä ðÝñáØ .ÜááäêÜ çÝáêð áÙ ñÙÚòÜ

Ù ÜáÜ ÜÞ .åáðÝÜÜ áèìæ åÚ ,ÛÝéÙ âã äê ðÝæñä áäêÝ ÜááèÝØ êáÚòñ ÝðæØ ,áòÝØ ÝèáãÜ- 1949 ÛêÝáæÜ ðïÝÙÙ .

 åÝßòæ Øîèñ Ûê ðòòéÜäÝ ØÝÙßæ ÜááèÝØÙ ØÝîæä áä ðæØè .ÜîÝÙïÙ Øä ,ÛÙä ,çàï ïáò åê áòêÚÜ ÜÚäìÜä

 .åáìÝßÜ ðæñæ äñ òðÝïáÙÜ áðßØ ÛêÝ åááäØáðÝàáðàÜ åáæÜ 

 áä ÜáÜñ ðÝñáØÜ òÝðæäú .ÜïáÛÙÜæ Üèãé ÜòáÜ 
 

 åáæá Üæã ðßØä .òãää çØä áòêÛá ØäÝ áñìÝß åÛØ áòááÜ .àáäìÙ ÝèòÝØ Ýééð ,ÜááäêÜ ðêñä ,Üìáßä ÝèêÚÜ

 òáØñæÙ áòñÚì .òãää çØä àáäßÜä áÛã ,åáîÝÙáïÙ ðÝáéä ÜØîáÝ ÜêáÚÜñ ÜîÝÙïä ëðàîÜä áä ÝêáîÜ ÜèßæÙ

 äãÝèÝ íðØÜ äñ ÜáðÝàéáÜÜ òØÝ ÜìñÜ òØ Ûæäè åñ ,òðèã òîÝÙïä òãää ÝèàäßÜ .áäáÚÙ åáðáêî Ü'ðÙß

.ÛáòêÜ äê âñæÜÙ àáäßÜä 
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íðØÙ òÝèÝñØðÜ åáèñÜ 
ã ,òñÙÝÚæ Øä ,ÜäÝÛÚ Øä ÜîÝÙï ÝèðØñè òðèãÙ- 15 çÙ âáðÛæ ÝèäÙáï .åáäÜÝØ áèñÙ ÝèðÚÝ ,åáðáêî- ,ïñæ

 áæ ÜáÜ Øä .ÝèðÙáÛ ÝèßèØñ ÝèáÛØäÜ òØ Øä åÚÝ òáãðÝò ÝèáÙÜ Øä åÜáèñ .Ûðìéæ ðÚÝÙæ Ýä ðÞÝê ÛÝêÝ

 .òÝèèÙÙ ÜÛÝÙêä áòÝØ ÝîÙáñ .áòæÛðè åáæêìäÝ ,åáðÝêáñÜ òØ Ýèä åÚðòáñ 
 

 ,ÜãÝÙæÙ áòááÜ .ÝéáÝÚ Øäñ Üæã çáÙ áòááÜ áèØÝ ØÙîä ÝéááÚòÜ ïäß ,ÜïðìòÜ ÜîÝÙïÜ åáñÛÝß Üæã áðßØ

 ßïäÝ ,î"ÜÝñÜ äñ Þãðæä Üèì ,ÜæÞÝá éìò ÝèòØæ ÛßØ .íðØÙ áèØñ ðñÝØæ áòááÜ ïð ,òÝáèãò áä ÝáÜ Øä
 âðêÙ äñ ÜîÝÙï ÝèááÜ ÙÝñ .åáãðÝò äñ ÜîÝÙï ÜòááÜ ðÙã åñ ,íðìæÜ çáê íÝÙáïä åáéáàðã15  .åáðáêî

 Üì åÚ .åáéÝéÝ ÜäÚêÙ ÜÚáÜèÜ òØ ,ÜòÝØ áòÙÜØ .Üñï áä ÜòááÜ Øä ñæñÙ ÜÛñÙ ÜÛÝÙêÜ .ØÝìéæÙ áòÛÙê

 òØ ,Ýèäááà òîïÝ ÝèÛæä òîï .Üìñ äñ ðñï Ýèä ÜáÜ ØäÝ ,òáðÙê ïð ðÙáÛñ ,åÝïæÜ Ûáäá âáðÛæ Ýèä ÜáÜ

 ðßØä ÜïðìòÜ íðìæÜ çáêÙ ÜðÙßÜ åÚ .òáÙÜæ ÛÝê òáðÙêÙ òîï ÙÝòãä áòêÛá .ßàñÙ ðïáêÙ áòÛæä ÜìñÜ

.ÜñÝäñ ÝèðØñèÝ åáñÛÝß Üæã 
 

ðáèä òÝìðàîÜ çáÙÝ ,Üáæðãä òãää ÝèèÝãòÜñ ,çÝðÙê íÝÙáïÙ åáòìðî Ü'ðÙßä òÝìðàîÜ çáÙ ðÝßÙä ÝèäÝãá-

ðáèÙ :ÝèòÝØ òÝòìä Üéáè ,àÞáØ åñÙ ßáäñÜ) .ÝÜáäØ- ÜîÝÙïä áòìðàîÜ (...åáãðÝò ñáÝ òÝèÙ ñá ÝÜáäØ

 áòØÙ ,âÝÙè áòááÜ .òÝáñìÝßÝ òÝæÝðê áîß òÝáòìðî òÝèÙ áòñ åê ðÛßÙ áòÝØ Ýèãáñ åñ ,çÝðÙêÙ òáòìðîÜ
.ÜéÝèæÝ ÙÝà äêÝì áòááÜ ðÙãÝ ,ØÝìéæÙ áòÛÙê çÝðÙêÙ åÚ .áèðïé åÚ áòááÜ äÙØ ,áèðæñÝ ðÝÚé ÛÝØæ åäÝêæ 

 ,áòÝØ íæáØ "åáòìðîÜ" ÛßØ ...áÛáßá áãðÝò áèØÝ ,òáòìðîÙÝ òáðÙêÙ åáðñ åäÝã ,Üáæðãä òáØñæÙ Ýèêéè

 Üáæðã ...áðîæ ØÝÙá åØ òÝðáä âáØ áòÝØ âáðÛÜÝ òáìîò äÛÚæä áòÝØ ÜäêÜ ØÝÜ .òáÛðìé òîï êÛá ØÝÜ
 åáéìàæ åÜáäêÝ åáæïñ ,åáèØò ,åáèòéÝÙ ÜÙðÜ ÙáÙéæ ÝáÜ .çÚäÙ ,ðÛÚ ,åáäÜÝØ :òÝÞßØáÜ çáêæ ÜòááÜ

 .ïñè ,åáäÝáà ,Üèáñ åÝïæ ,äãÝØ :ðÙÛ åÝñ áä ðéß Øä ..."çÞðà" áòñÚðÜ .äÚèÝ'ÚÙ Ýæã 
 

òæðÙ áòÛðá .ÝÜáäØ ðáèä êáÚÜä áòáîð åñæÝ çÝðÙêä ÝèðÞß- åñ ÝÛÙêñ Ü'ðÙßÜ òØ ñÝÚìä áÛã ,ñÙÝãÜ
!Üì áèØñ áòàäßÜÝ ,áäñ ÜèÝãñÜæ åáðÙß ,åáãðÝò áòñÚì .íÝÙáïä åòáØ êÝéèäÝ 

 

 âáðØòÜ-  ðÙæàìé1949 .òÝèèÙ ÝäáìØ ,åáèòéÝÙ çØã ÝáÜ ,åáîêÜæ åáßàñÜ òØ Ýèáèáì òÝèÝñØðÜ åáèñÙ .

 ÝáÜ) òÝðìä Üããé áòáèÙ ,çááèÙÙ áòÛÙê10-15  áðßØ ,ÛßØ åÝá .äÝÙÚÜ òØ òÝðÙÝêÝ òÝßðÝÙ ÝáÜ òÝðìÜ .(òÝðì

 ÛðìÜ äê éèãáÜä ÜØðÝÜ áòäÙáï .çòÝØ ðáÞßÜä ,Üáäáïäï çáÙÝ ÝèáèáÙ âÝÝòä òßäñæ ÜØÙ ,ÝßðÙ çÜñ

 Ýæã áäê ÝäãòéÜ çòÝØ áòðÞßÜñ áðßØ .äÝÙÚÜ òØ ðÝÙêä ,åáñðæ ÜáÜ ÜÞ .äÝÙÚä ðÙêæ òÝðìÜ òØ ðáÞßÜäÝ

 .ÜØÚ áòááÜÝ ,"ðàááì" äê 

 

 ÝÜáäØ ðáè- òáÙÜ 
 Ù ÝèòßòÜÝ íÝÙáïÙ áòðãÜ ðòéØ òØ- 3.6.54 åÜáäê ðÙÚòÜä âáðîÝ åáäÝñãæ ÜÙðÜ ñá íÝÙáïÜ ááßÙ .

 ØÝÜÝ "äÝÛÚÜ ðÙÛÜ" äáÙñÙ-  ÞØ áä ÜØðè âã-  áòññß .òáäãäã òÝÙáîá åêÝ òÝßìñæ ÜÙðÜ åê òáïèê ÜÝÝß

 äãÝØÜ ðÛßÙ .òÝèÝñÜ òÝáÝäÚÜ áØîÝá çáÙ åáÛÝÚáèÜ ääÚÙ ïðìòá íÝÙáïÜñ-  åáÛðìè òÝèßäÝñÙ ÝÙñá

"òÝÚðÛ" ÝêÙï åÜ "åäòÙ" çáêðÚ êáÚÜñã .åáèäÝìÜÝ åáèæÝðÜ ,åáãðÝòÜ:  åáèäÝìÜ ã"ßØ ,åáèæÝðÜ ñØðÙ
....åáãðÝòÜ ÜàæäÝ 

.íÝÙáïÜæ ÜîÝðæ áèØ åÝáã 
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áÝä ðòéØ äñ ÜðÝìáé 
ØÙØ òáÙ 

 åÜä ÜòááÜ ,åáðáñê ÝáÜ ááðÝÜ .ÛßØ ßØÝ òÝáßØ ññ ÝèááÜ .äÝÙèàéáØÙ ,ÜÙÝÛðÝï òßìñæä ,ÜáãðÝòÙ áòÛäÝè

òáÙä äãÝØ ØáÙæ ,åááèêä ðÞÝê ÜáÜ áÙØ .åßìÝ ïäÛä òÝèß- òØ ñïáÙ áæäéÝæ äááß åáæáÜ ÛßØÙ .áÝßæò
 áÙØÝ òÝèßä ïäÛ ÝØáÙÜñã ïÝáÛÙ ðÝðìÚ ïðÞ äááßÜ .ÜòÝØ ßáðÙÜÝ çìÝØ åÝñÙ åáãéÜ Øä áÙØÝ ÜñáØä ÝòÝßØ

 .ÝòÝØ ÝÞìñØ ÝÙñ åáäÝßÜ òáÙÙ òæ ØÝÜ .ëðñè 
 

 ØæØ .êÝèäÝï òáÙ ÜáÜ ÝÙñ ÙÝßðÙ ÝèðÚ .ßÝðÙä âðàîèñ Üðïæä ,åáÛÚÙ òäáÙß ÛßØ äãä ÝèáãÜ åáðÝÜÜ òáÙÙ

 åáèñ ñæß áòÛæä .ðÛðÛÜ áäãäãÜ ÙîæÜ òæ áÙØñ áðßØ .ÝèòÝØ ÝØðáá Øäñ áÛã ,òÝèÝäáÝÜ òØ òðÚÝé ÜòááÜ

 äã .áÛÝÜá é"áÙä áòÝØ ßÝäñä ÜàáäßÜ ØæØ çãäÝ òÝÛÜáÜ ääÚÙ òÝáêÙ ÝáÜ .ÜÛáßá ÜáÛÝÜá ,áæäéÝæ ðìé òáÙÙ

 .åááðÜî òßÝðØ åÚ ÝèäÙáï åñ ,áìÝðáØÜ Ûîä éÝðÝìéÝÙÜ äê Ýèàñ åÝá 
 

 .ÛáÜ òØ ÜðÙñ ØáÜ .ÜéáÙã Üòäò ðñØã òéìðæÜæ Üäìè ØæØ ÛßØ åÝá .òÝæÝï ñÝäñ äñ òáÙÙ ÝèðÚ 

ÜáãðÝò äÝÙÚä Ýßïä áäñ ÛÝÛÜ òØ äÙØ ,åáéáæÜ äã òØ åäáñ áÙØ åäÝêÜ òæßäæ çæÞÙ- ðÝÙñä ÜáéÝð

 ðÞß ðñØã .åáèÙØ-  .ðàìè çæÞ ðßØä .ðÝïÙ ÝØìï çÜ ,åááäÚð Ýä ÝáÜ Øä 
 

íðØä ÜááäêÜ 
Ù áòêÚÜ íðØä- 1951  ,åáñÛß åáÛÚÙ åê ÞÚðØ áä ÜáÜ .òÝßØ áä ÜòááÜ íðØÙ .ðÝÞßÝ âÝäÜ éáàðã åê ,òðááòã

çÙ åê ÜááèÝØÙ áòêéè .àáäì Ýèáäê Ýñê Üìáß äæèÙ .åäÝã äê âìñè çæñ ïÝÙïÙ äÙØ- ÜêáÚÜ ÜÛÝÛÜ .áäñ ÛÝÛ

 .áòÝØ ÜØîæ Øä äÙØ ,(ÜèÝæò áìä) áòÝØ òßïä äæèä 
 

çÙ- òÝÙáéæÜ òßØÙÝ çìäÝØÙ áòÛæä .çàï ðÛßÙ åáñèØ ÜêÙðØ ,ÜðÙêæÙ ÜðÚñ ,áòÝßØä áòÝØ ßïä áÛÝÛ

ðìãä áòêÚÜ âãÝ åÜáäØ ëðàîÜä áòÝØ Üêèãñ áäñ ÜðÙß .ÜØä äñ ÜîÝÙïÜ òØ áòñÚì- ðáèä ã"ßØÝ áÛêäÚ

 .ÝÜáäØ 
ðìãÙ- äÙáï ðßØ ÝÜñáæ åÝá äãÙ ,Ýèä ÜÚØÛÝ äÝäÙ ÜÛÙê ØáÜ .ÝðæñÝï ÜèÝáî ÜòááÜ Ýèäñ òäìàæÜ áÛêäÚ

 òØ ÝäáÚ åáÙäãÜ .ëáðîä òßòæ ÝèïðÞ òÝæîêÜ òØ .ÜòÝØ ÝèäñáÙÝ òäÝÚèðò ÜØáÙÜ ØáÜ ÛßØ åÝá .ÜîáÙ
 .ñèÝê ÝèäÝã ÝèäÙáï âãÝ òÝæîêÜ 

 

íðØÙ òÝèÝñØðÜ åáèñÜ 
 ïñæÙ ÜñìÝßä áòØÙ ðñØã .ÜÛéæÙ ò"äñÝ åáäñÝðáÙ åáèÝæáØ .òáØèéßæ ÛáïìòÙ ,åááòèñ ØÙîÙ áòááÜ- 

ðÛßÙ ðßØ ÚÝÞä áòÝØ Ýìðáî åêì äãÙÝ áäñæ ðÛß áä ÜáÜ Øä ."éÝæáðì" áòááÜ- àáäßæ ÜáÜ Ýïéðì .Üßìñæ

 åÝáéÙ çãäÝ òÝØîÝÜä ëéã ØÙîÙ äÙïä ðñìØñ áòêÛá Øä .ØÝÙä áòïéìÜ çãäÝ áÙ êÚì áÛ ÜÞ .çñáØ ÜìáØ
òÝÛÝÙêä íÝÙáïÜæ ÝèØîá çÝñØðÜ çæÞÙ .Üìá åÝãé áòÝãÞä ðÙàîÜ òÝðáñÜ- áòÛÙê .åáîÝÙáï áèáæ äãÙ íÝß

òáÙÙÝ ØñÛ âÝòáßÙ- åáÛäá-  ÙÚ äê ,áÙèê .ÜÛÝÙêä ðïÝÙÙ ÝèòÝØ ðáêæ ÜáÜ ðæÝñÜ .çæÞ ÜÙðÜ òäìàæ áòááÜ

...ÝèòÝØ ðáêÜä Ýèäñ ðÛßä éèãè ÜáÜ ,ðÝæßÜ 
 

ïßîá òØ áòðãÜ âáØ 
 áðßØ ,òæØÙÝ .ØÙîÜæ ðÝÞßØñ áðßØ "ÙÝñßè" ðæØ ØÝÜ .ÝèðÛòéÜ Øä äÙØ ,ØÙîÜ áèìä ïßîá òØ áòðãÜ

Ù ÝèòßòÜ .ÝèáèáÙ ÜãÛáñ ,ðÛßÙ áòááÜ ÜòáØñ ,ÜáÝìï äßð ,áòðÞßñ-3.6.54 áÙÝðïä Ýèêéè ÜèÝòßÜ áðßØ .

 .åáæá Üæã åäîØ ÝèðØñèÝ ÛÝØæ Üìá ÝèòÝØ ÝäÙáï .åáÜ Ûáä ÝðÚ åÜ .ÝãêÙ Ýèäñ Üßìñæ 

 

 ÝÜáäØ ðáèú òáÙÜ 
 ÜáÜ ÜèÝòßÜ áðßØÝ íÝÙáïä íÝßæ áòÝØ âÝñæáñ Üæ ÜáÜ Øä .ÜðÙêæÙ ÜðÚñ òßØ òÝßØ ïð áä ÜòááÜ íðØÙ

 âñæÙ Üèãñ ÜòááÜ ÜèÝáî .åêì ÜáÜñ áòðÙßÜ ïäßÜ áä ðéß åÝáÜ .òðØñè áèØñ ðÝðÙ13  ÜòááÜ àèØ .åáèñ

 ðÙÛä çÜáäØ òãää áòäÝãáñ ,ÜäØÜ òÝðÙßÜ .ÜÙÝà ÜðÙß-  .ÛÝØæ áä òÝðéß 
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.òìàÝñÜ òÝäÜèòÜä åÚÝ ÝäØ åáæáÙ òØñ ðòáÙ åáïéÝê ÝèØ åÜÙ åáæÝßòä ðïáêÙ éßááòØ ÜÞ ßÝÝáÛ âäÜæÙ 

 

çÝñØð åÝßò : 
 .ääãÙ ÜèßæÜ ßàñÙÝ ,àðìÙ ïñæÜ áèÙæ ðÝÞØÙ åáÚðÝßÜ åáñÝæáñÜ òðÛéÜ 

 

.åáèÝðßØÜ åáñÛÝßÜ âäÜæÙ òìÛêÝæ òÝéßááòÜ äÙáïÝ åáèñ ðìéæ âñæèñ äÝìáà 
 òðÛéÜä äÝìáà äßÝÜ (òáðÝÞØÜÝ òáæÝïæÜ) çÝèãòÜ òÝÛêÝÝ äØðñá áêïðïæ äÜèæ äñ òääÝã òÝáèáÛææ ïäßã

 êîÙä âñæÜÙÝ ,çÝèãò áãäÜæ êîÙä ,Üïáæêæ òáÚàðàéØ ÜÙáñß äÜèä ñá âã âðÝîä .åáÚðÝßÜ åáñÝæáñÜ äã

 ðÝïæ òðáîá çÜÝ ,âáäÜòÜ åÝÛáï òØ çÜ ÝðñìØá ðñØ òÝàäßÜ òäÙï âáðîæ ðÙÛÜ .òáðßéæ/òáèááèï Üïéê
.òìàÝñÜ òÝäÜèòÜÜ òÙÝàä áæáðÞò 

/ åááØæñ åáèááìØæ òäêÙ òáèãÝò çãÝò âñæÜÙÝ ,òáæÝïæÜ ÜÛêÝÝä ÜñÚÝÜñ áÝèáÙ òáèãÝò ÜèãÝÜ ,âã âðÝîä

 òÝØïéê âÝðêä çáìÝäáßä ÝØ ïÝÝáñ äáßòÜä äãÝè ÝäØ òÝáèãÝò âæé äê .ÜÞ ßàñæ ÙàáæÜ òØîÝÜä åááäãäã

.ßÝÝà òÝãÝðØ òÝæáØòæ 

 

 

áèñ åÝßò : 
.çÛêä ÛÝæîÙ ëéÝè åáêÝðáØ åßòæ òæïÜÝ ßÝòáì 

 

 Üîáïé ääÝãÜ çÝèãò òèãÜÙ åáïéÝê ÝèØ åáèÝðßØÜ òÝêÝÙñÜ âäÜæÙ

 âáäÜòÜ òäÙÝÜÙ êáðãæ Ùäñ ÝÜÞ .àïáÝðìÜ òÝáÝäê òïáÛÙÝ òáèÝñØð

 òðáîá òðñìØæÜ ,òáòÝÜæ ÜêïñÜÙ ðÙÝÛæ .òÝáòÝêæñæ òÝàäßÜ òäÙïÝ

 ÜñÝðÛ .âãä ðÙêæ ëØÝ åáêÝðáØÜ åÝßòÙ ïéÝêÜ ,áèñÛßÝ Ùßð åßòæ

 òÝßÝïää ëéÝæ âðê ðîááä ÜòäÝãáÙ ðñØ ,òáèñÛßÝ òáòðáîá ÜÙñßæ

 ÙáÙØÙ áã ÜÝÝïò áäÝã  .åáèÝñÜ2013  .ñÛßÜ åßòæÙ åáêÝðáØ âðêáÜä Ýäßá 
 

 

áñáäñ åÝßò : 
.äêìæÜ ßÝòáì 

 

 òÝäáêìÜ òÙßðÜÝ ,åáñÛß åáðîÝæ ßÝòáì ,ðÝîáá òÝäÝãá ääÝã ,ßÝòáìÝ Üßáæî áãáäÜòÙ âáñææ ðáèàéäì äêìæ

 .åáèÝÝáã çÝÝÚæÙ áÚàðàéØ ßÝòáì äñ åáèÝñ åáãðêæ åáèßÙè ÝÞ òðÚéæÙ .åááèÝîáß åáæðÝÚ ëÝòáñÙ òáïéêÜ

.ÜÙð òÝÙáñß áäêÙ åáØñÝè ðìéæ òÝàäßÜÜ áäÙïæ çßäÝñ äê ÝßèÝá ÜÙÝðïÜ ÜìÝïòÜ âäÜæÙ 

 

 

òÝïÞßØÜ ÛáÚØòÙ òìàÝñÜ òÝäáêìÜ áðïáê 
 .êÝîáÙÜ áèÝòè ðßØ áèÝêÙð çìÝØÙ åáÙïÝê ÝèØ ,òìàÝñÜ òÝäÜèòÜÜæ ïäßã 

.òáèãÝòä ÜæÝÛÝ (áòèñ áîß) ÛïòñØæ ÙÝà ÜØðè êÝîáÙÜñ ðæÝä çòáè 

 

ðáèàéäì 

 òÝØðä çòáè  .(ëòÝñÜ òéèãÜ ðßØä ÜðñìØòÜ) ÛáÚØòÜ ßÝòáìä òáÙáéèàèáØ òÝäáêì òæááï  ,ðæØèñ áìã

 Ýñãðè òÝèÝðßØÜ åáèñÜ âäÜæÙ .(Üèñ áîß) òáèãÝòä òÝæÝÛ òÝØîÝòÝ ,ÛïòñØ òæÝêä áïèÜ ßÝÝðÙ äÝÛáÚ

 åáÛÙÝê âðêæ ÜèÙè äáÙïæÙ .ÜñáÛß éÝìÛ òèÝãæ ÜòèïèÝ ,éÝìÛ òïäßæ Üñãðè ,ÜÝÝäè çÝãáæÝ åáðÛÝðàéïØ

 ÙÝîáæÝ ,ßÝÝðÜ áÛêá åÝÛáï ,òÝéèãÜÜ òäìãÜä Ýæðò ÝäØ äã .áñÝèØÜ çÝÜÜ ßÝòáì äê ñÚÛ åñÝÜÝ ,áêÝîïæ

.åáäêÙä âðêÜ òØñÜÙÝ ,åáãáäÜòÜ âñæÜÙ ÜßäîÜÙÝ ßÝã ðñáá .òÝßòìòÜ òäÝãáÝ ßÝã òÛæêÙ äêìæÜ 
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çÛê 

 òÝáêÙ ÝèòäÛ äê òÝïìÛòæ .ñÛßÜ åßòæÜ ßÝòáìÙ ëàÝñ çìÝØÙ åáïéÝê ÝèØ ,ááðÙÛ ßòìÙ áòèááîñ áìã

 äê ñÚÛ òæáñ âÝò âáäÜò åáäáÙÝæ ÝèØ ,Üéáìòã .åáèæÞÜ ßÝä òØ àêæ òÝÙãêæ ðñØ ,òÝáðÝàÝààé / òÝáèÝèãò

 ,ðïßæÙ äßÜ âáäÜòÜ äñ Ýðïáê .òÝáäØæáèáæ Üááàé òÝáÝðñìØ òÝäêÙ òÝáÞßò òðáîáÝ ,ÜÜÝÙÚ çÝèãò òæð
 åáäáÙÝæÜæ äãáðÛØ ðßÙè âñæÜÙ .ÚòÝæÜ ÙÝîáæ ääÝã òáÚàðàéØ Üéáìò òááèÙÝ ,áèÝÚðØÝ áòÝÝî çÝÞß òÙáòã

 àïáÝðìÜ äÜèæ .Ùáîïò òÝãðêÜÝ òÝîáïé çÝèãòÙ ÝòÛÝÙê òØ äßÜñ ,ïÝñÙú .ÜßäîÜÙ ÜáÜáñ .Þð áðæê 

 ðÝìáñä ÜááìáîÜ .òáèãÝòÜæ òÝßì âØ ÛïòñØ êÝîáÙæ ÙÝà åááòéÜ ÝÞ Üèñä çÝñØðÜ çÝáîßÜ áã çááîä çòáè

 òèñ äñ áèñÜ áîßÜ âäÜæÙ ðãáè2011. 

 ëàÝñÝ  ðáÛé çìÝØÙ ÝáòÝØîÝò òØ ðìñæÝ ÜØäæ àêæã ÜéÝìòÙ ÛÙÝê åááïÜ çÚÜ ,çã Ýæãú  äêæ260  åáêÝðáØ
 àïáÝðì åáäáÙÝæ äáÙïæÙÝ ëàÝñÜ äàèÙ åáØñÝè ðñØ ÜãØäæÙ åáïéÝêä ÛÝÙãÜ äã .åáÙÝà åáðáßæÙÝ ÜèñÙ

.äÚÛ 

 

çð òìð òÝìòÝñ 
ÚàÝïÜ òØßæ'' áã ÜØðè Üòê Ûê ''ü òÝðáÜÙ áØä ÜæðÚ

 âãä éßááòÜä çòáè Øä ,ÜÞ ÙäñÙ .ÝáðîÝæÝ ÙäßÜ ïÝñÙ

 áÙÝáß ÝèáØ çÝÝáãÜñ ÜØðè ðñØã ,òáÙáàðìÝØÜ ÜæðÙ

 ,ÙäßÜ òãáðîÙ Üááäê òÝÙïêÙÝ òØÞ òÝðæä .ÛßÝáæÙ

 òèñÙ òÝáßÝÝðÜ2011  .ÛïòñØ åáêÝîáÙÜæ ÜÜÝÙÚÝ ÜÙÝà

  äáÙÝÜä òÝãáñææ òÝìòÝñÜ äñ òÝáïéêÜ òÝØîÝòÜ

 òäêìÜä ðÝñáØ äÙïòÜ ÜèÝðßØä .ÜÙÝàä êáìñÜäÝ
 íÝÙáï çáÙ åãéÜ åòßèñ ðßØä áðäÝéÜ àïááÝðìÜ

 ç"ð òÝìòÝñ ,åáÙáÙð2000 .ê.é.ì òðÙßÝ1  ñÝæáñ ðÙÛÙ

 äñ ëïáÜÙ òáðäÝé òãðêæ òèïòÜ òÙÝàä åáèÙæÜ òÝÚÚÙ
100  çÝáäáæ .ĉ ÜæÛïæ ÜäÙïòÜ .(àïááÝðìÜ òÝäê âé)

 ÜèáÜ ÝÞ òÝäáêì áã ïìé çáØ .òÝáÛáòêÜ òÝéèãÜÜ ß"ê

 áÛáä ÜØáÙæÝ òáÙàáæ òáØäïß òÝäÜèòÜä òìÝæÝ ØæÚÝÛ

 .òÝãðÙ .òÝäÝãáÝ åáÙØñæÙ çÝãè ñÝæáñ áÝàáÙ 

 

òÝïÞßÜ çÝäØ ÝÜáäØ ðáè#" 
 áîß äÝæ áòÝêæñæ çìÝØÙ åáÙÝà åááäÝêìòÜ åáêÝîáÙÜ .òáèãÝòÜ äÝæ òÝáìáîÜ òØ òÝØàÙæÝ òÝÙÝà òÝØîÝòÜ

 Üèñ2010 ÜñêèÝ ,ÜèßòÜ ßàñÙ òÝáèÝèãò/òÝáðÝàÝààé òÝáêÙ òÝæááï .òðãæèÜ òÝæãÙ òÝÛáðá Ýäßñ òÝðæä ,
."çÝäØ ðÝÛ"æ êÝîïæ áñèØ òðÞêÙ òØÞ ðáÛéÜä íæØæ 

 åáîæØæ åáñêè òØÞ åê Ûßá .òÝáßÝÝðÜ òïáßñÙÝ ÜðáãæÜ áßÝÝðæ åÝîæî åê åáÛÛÝæòæ ÝÞ ÜðÙßÙ åÚ

 ÜÙáÙéÜ .åáÚñáÜä ÜðÙßÜ òØ äáÙÝæ ðñØ ðèê äñ ÝßÝîáèÙ ,òÝðáãæÜ òæðÝ òÝßÝïäÜ äÜï òäÛÚÜä åáêîÙæÝ

 .ëàÝñ çìÝØÙ òÝØîÝòÜ äê êáìñæ ÞÝßØ äãÝ ÛÝØæ òáòÝðßò òáïéêÜ 

 

 

)çÝÞæÜ ëèê* çÝÞæÜ ÛáÚØò 
 ðØÝèáæ äßÜ2011 ÝÞ òðÚéæÙ .(çÛêä ÜæÝÛÙ) .áØæîê çìÝØÙ çÝÞæÜ ëèê ÛáÚØò äêÝì ,

 áäòã âÝòÙ çÜ òìéÝè òáïéê òÝäáêì åáæÛïæ ÝèØÝ Üßáæî êÝèæã ÛáÚØòä ÝèéßááòÜ
 .òÝìéÝè òÝáÝäáêìÙÝ åáæááï åáÙØñæÙ ñÝæáñ á"ê òØÞ äã .âãä ðÙêæ çÜÝ ðáèÛêæÜ

 á"ê çÜÝ çÝÞæÜ ÛáÚØò òäÜèÜ á"ê çÜ ,ïÛÙáòÝ áêÝîïæ íÝêááÙ ÜÝÝäæ ÜìÝäß äã

 òÝáÝäáêì òæïÜä ëÝßÛä ñáÝ òÝêÝÙï áÛ ëèêÜ òÝØîÝò ã"Üé .òáäãäãÜ ÜäÜèÜÜ

 áäØ òÝáðßØÙ ÜèáÜ ÝÞ òÝäáêì òÙßðÜ .ÝòÙßðÜÝ ÛáÚØòÜ òßáæî òÙÝàä òÝìéÝè

 .ÛÝÙãÜ äã .ØÙî áðßØÝ áèìä ïñæ áèÙ äñ åòðÞêÙÝ ëèêÜ òÝÝîÝ 
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)ñ#ÛÚ* òÝØäïßÜ ÛáÚØò 
 ÛÝØæ ÝèàïÝÜñ âã ,ÛÙäÙ ÝÜáäØ ðáè òÝÛñ òðÚéæÙ äêÝìÝ òÝØäïßÜ ÛáÚØò åïÝÜ ,çÝÞæÜ ÛáÚØòä ÜæÝÛÙ

 ÛÝØæ Üìá Ûæê ÛáÚØòÜ .òìàÝñ òÝäÜèòÜÝ äÝêìòä òÝìéÝè òÝáÝðñìØ ÝèßÙáá ÜÙÝðïÜ ÜìÝïòÙ .åáèÝãáéÜ

 òèñä òÝáßÝÝðÜ òðÚéæÙ2010  Üèñ áîßÝ2011.ÜèñÜ ëÝé òØðïä ÝáêÝîáÙ òØ ðìñáÝ ëáéÝá áã ÜØðè , 
 Ùð áêÝîïæ êÛá ëèêÙ ÝðÙîè .áòÝêæñæ áïè ßÝÝðä ëàÝñ çÝêðÚæ ðÙê ðñØã áòÝêæñæ âìÜæ êîáÙ ÜÞ ëèê

.ÛáÚØòÜ òÝØîÝò äê åòêìñÜ òñÚðÝæÝ ,òÝÙÝà äÝÜáè òÝäÝãáÝ 

 

òÝáðßéæ òÝðãñÜ 

 òØáîá .ÙÝà åáæÝäñòÜ ðéÝæ ,òáäØæáéïæ ÜéÝìòÜ BEE ,ÜðÙêñ ÜèñÜ ëÝéÙ (åáêÝñêñÜ ðìã) òÝØèÝêæï

 òèæ äê ,ïñæ áèÙæ ðÝÞØä òáèãÝò åáæÛïæ ÝèØ ,áòèááîñ áìã .ëàÝñÜ åáèæÝÞæÜ åáðÞò äê àêæÙ âØ ÜêáìñÜ

.ÜèÝÙòÙÝ òÝðáÜÞÙ ÚÝÜèä Ýèáäê ,åáñÝæáñÜ ÝðÛéÝá ðñØ Ûê .åáñðÛèÜ êïðïÜ áñÝæáñ äã òØ ðáÛéÜä 

 

òÝèðÚ òÝìòÝñ åáêàæ 
 çòáè ÜèÝðßØä åäÝØ ,òáèãÝòÜ òØ åáæØÝò åáêÝîáÙÜ áääã çìÝØÙ

 .åáîêÜ òÝßòìòÜÙ òêÚÝìÝ ,ÜÙÝà ÜèáØ çáßäÝïÜ áæ òÝãáØ áã çáßÙÜä

 ÝßÝîáèÙ ,Üìá åÛïòæÝ ßòìòæ êàæÜ .ðÝìáñ ÜèñÜ ÜØðè ,òØÞ åê Ûßá

  .òÝìéÝè òÝêáàèä ëßÝÛ ðñØ ,ÜèÙáä ðÝØ äñ 

 

éÛðì 
 òÝäáêì ÜÞ ÙäñÙ ðñìØæÜ àìñæ òáÙ Ýî òßò åáäêÝì ÝèØ ÜÞ åÝßòÙ

 Üñïñ âã ðñÝØ Øä åòáØ åãéÜÜ çááÛê ."ÙÜÞ áðì Þì" åê òìòÝñæ

 .ÜØäæÜ ÝèèÝîð òÝêáÙñä äÜÝèæÝ ïÞßÝòæ éÛðìÜ .âÝðØ ßÝÝàä çèãòä

.åáìàÝñÜ åáæÝäñòÜ òæð òØ ðìñä ñá 

 

âéÝæ 
 åáèãðîä åÚÝ òáÙÜ áèãðîä åÚ òÝèòáèÜ òÝðñÜ òÝäÝãá òèáßÙæ çÜÝ ,ÝáÛÙÝê òèáßÙæ çÜ ,ÛÝØæ Ùáîá ëèê

 .åáñÛß åáäãÝ åáðîÝæ ðÝîááÝ ßÝòáìÝ ,òáØäïß òÝØèÝãæ ,Ùãð òÝØèÝãæ :åáæÝßò ÜñÝäñÙ ïéÝê .åááèÝîáß

.âã ÝãáñæÜ .åááàèÝÝäðÜ åáæðÝÚÜ á"ê åáðñÝØæÜ åááèïò åáðÝñáØ òßò äêÝì 

 

ÜáðÚéæ 
 òðîááæ ,(òðßØ òáÝÝÞ òðÙß) çÙæñ áòáØä ßòìá çáÙ ÜäÝêì ëÝòáñ òðÚéæÙ òäêÝì

 òáòÝðßò ÜÙáÙéÙ òÛïìòæ .çááèÙÜ åÝßòä ðïáêÙ òÝðÚéæ òÝÛÝÙê ÜèáïòæÝ

 òèñ .òäàÝÙæ Øä ÜßäîÜÙ2010  àäßÜÙÝ òÝáßÝÝðÜ òæðÙ Øáñ òØîÝòÙ ÜæááòéÜ

.ßÝã ðñá .ÜÝÙÚ çÝãáé òÝäêÙ òÝìÝïòÙÝ çæÞ âðÝØä òãñæèÜ ÜæÚæ òÝÜÞä çòáè 

 

 
ÜáäæñßÝ äæñß 

 ðïé êîÙä ÝèñðÛè ,åááðìã åáÙÝñááÝ åáîÝÙáïä ðïáêÙ òÝêÚÝèÜ "äæñßÜ òÝñð" äñ òÝñÛß òÝèïò òðÚéæÙ

 ÝòÝØ ÜÝÝòæÜ ðñÝØ ÜèÝðßØä .(ðïéÜ á"ìê) òÝáòñòÜ ðÝìáñä ÜÝÝòæ ðáÛéÜäÝ ,äæñßÜ òÝáòñò äñ

 äìàò ðñØ ÜðÙß ."ÝÜáäØ ðáè äæñß òðÙß" òæïÜä âðÛ Ýèääé âãÙÝ äæñßÜ òÝñðä ÚáîÜä ÝèñïÙòÜ

 âáñææ Ûïñ .òÝñðÜ á"ê ÝêÙïáñ ñØðæ åáêÝÙï åáðáßæÙ òØÞ äãÝ åáèãðîä åáòÝðáñ ïìéò ,òÝáòñòÙ

 .åáèÝæÜ òØáðï òãðêæÝ åáèïòæÜ ðÝìáñÙ êáïñè äáÙïæÙÝ ,ÝÞ òãðêæä ðÝñïÜ äãÙ äáÚðã äÝêìä 
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ÜáîäàéèáØÝ åáæ 
 òðÛéÜ ,ëàÝñ çìÝØÙ åáæÜ áðáßæÝ åáæÜ òÝáÝäê òèáßÙ êÝîáÙ :åáæÝßò ðìéæÙ åáïéÝê ÝèØ ,åáæÜ òãðêæÙ

 òØÞ äã .ÛÝêÝ ÙïêæÝ ßÝÝáÛ òãðêæ òðÛéÜ ,ÙÝáÙÜÝ åáæÜ òãäÝÜ òÝáòñò ðÝìáñ ,òÝðØÙä ïéê çÝáñáð

 òïòêÜÝ åáðÙß áòÙä òÝãÝæéÜ òÝáòñòÙ äÝìáà ääÝã ,åáìèêÜÝ åáðÞÚæÜ çáÙ òæØÝòæ òãðêæ òðÚéæÙ

 òäÚÝéæÜ åáèÝæ òãðêæ òèïòÜÙÝ ,òÝÛñä åáæ òãäÝÜ òÝáòñòÙ ÝèêïñÜ ÜèÝðßØä .ñÛß áÝÝòä òÝáòñò
.ß"ÜèÜä åáèÝòèÜ òØ ðáÙêÜäÝ òÝäïò äê ßÝÝÛä ,ÜãáðîÜ áèÝòè òØ áàÝßäØ çìÝØÙ ØÝðïä 

 

åáèæÝÞæ åáðÞòÝ êÛáæÜ òãðêæ 
 âäÜæÙ .çÝðñÜ åÝðÛ òáðÝÞØÜ ÜîêÝæÜ ñØð çÚéã ñæñä áìî ðßÙè ÜèÝðßØä

 áêïðïæ äÜèáæ åê ðñïÙ ïéê ,åáìéã äÜèæã áìî ñæáñ òÝèÝðßØÜ åáèñÜ

 ÜßäîÜÙÝ ßÝã ðñá .ðáñêÜ ÝèÝáéáèæ òÝäÜèÜÜÝ åáÛáïìòÜ áäêÙä åðòÝ ,äØðñá

(Ýèäñæ Úáîèä åáïÝïÞ ÝèØ ÜîêÝæÙ åÚ) .ñÛßÜ ÝÛáïìòÙ ÜÙð 

 .òðÛÝéæÝ ÜÙáîá (ääÝã òÝïÞßØÜ áÛáÚØò) åáÛáÚØòÜ ääñ äê òáìéãÜ òãðêæÜ
 êÛáæÜ òãðêæ .çðÛéã òÝæäÝñæ òÝáÝÙááßòÜÜÝ ÙÝà åáäÜÝèæ òÝèÝÙñßÜ äã

 áòÛÝïè áèÝîáß áÝÝáäÙ åáðÞêè ÝèØ ÜèÝðßØä ðñØã ÜðÛéã òäêÝì òÝèÝÙñßÜÝ

 åáÛáÚØòÜ äã çáÙ òÝàäßÜ òãðêæ òæááï .òðìÝñæ òÝäÜèòÜÝ êÝîïáæ òÙÝàä

 âãÙÝ ,áØðßØÝ ðïÝÙæ çìÝØÙ äÜèòÜäÝ âáñæÜä ñá .åáßÝÝð òðÙêÜ ÜÞ ääãÙÝ

 òÝáòÝêæñæ òÝêïñÜ òæðä éßááòÜä ñðÛè âñæÜÙ .åáðòÝáæ åáðÙñæ êÝèæä
    .äÙÝïæÜ á"ìê òÝàäßÜ ÝäÙïòáÝ åáßÝÝáÛ Ýðéæáá .(ç"äÛèÜ åÝßòÙÝ çÛêÙ ðïáêÙ) 

 

 

òÝæÚæÝ åáÛêá 
 òèñ âäÜæÙ2011  òáïéêÜ òÝäáêìä òÝáÝéßááòÜ áÝàáÙ áÛáä ÜØáÙæÜ ,òääÝã òáòèñ Ùð òáèãÝò ÝèÚîÜ

 ßòìè äáÙïæÙÝ òáìðÚÝæÛÜ ÜßáæîÜÝ ÜàáäïÜ áãáäÜò òØ åÛïè Ýáì äêñ éáéÙ ÜèáÜ ÝÞ òáèãÝò .òáòäáÜïÜÝ

.Ýèßòì äê åáñÚðòæÜ åáàïáÝðìÜ äãÙ ÜßäîÜä ÜÝÝïòÙ ,íÝÙáïÜ áïéê òØ 

 

 .òÝáïéêÜ òÝØîÝòÙÝ òÝäÜèòÜÙ åáðÝìáñ ÝêîÙòÜ åáæÝßòÜ äãÙ àêæã áã ÜØðè ,ðÝßØä àÙæÙ 

 òÝÛÝÜ òØÞ äãåáðÙßä  åáàÝñì åèáØñ åáãáäÜòÙ .òÝèÝñÜ òÝäÜèÜäÝ òÝïÞßØÜ áÛáÚØòÙ åáäêÝìÜ åáÛÙÝêäÝ
 .åááäÝÜáèÝ åááèÙæ åááÝèáñ Ýãðêè ëØÝ òÝÙßðè òÝêïñÜ ÝêîÝÙ ,åáèæÝÞæÜ åáðÞò ðÛéÝÜ 

 

 ÜãØäæÙ åáïéÝêä çÚðìä ÛÝØæ ÙÝñß 

   .ÝèäÝãä òßäîÝæÝ ÜááðÝì ,ÜÙÝà Üèñ äßØäÝ 

 

 

ÜÙÝà Üèñ 

çÝéèáÝä ðæê 

 ˢ˧ˢ˸˷ 

 ˢˮ˷ 

!ˢˬˣ˷ˠ 


